
 

Betreft: Reactie Branchevereniging Zorgthuisnl op consultatie Wibz 

Datum: 30 november 2022 

 

Geachte heer/mevrouw,  

 

We hebben met interesse kennisgenomen van het wetsvoorstel Wet integere 

bedrijfsvoering zorg- en jeugdhulpaanbieders (Wibz). Met de strekking van het 

wetsvoorstel zijn we het dan ook eens: met collectieve middelen en premiegelden moet 

verantwoord worden omgegaan en hierover dienen zorgaanbieders zich ook te 

verantwoorden. Toch willen wij enkele (zorg)punten meegeven. Hiervoor vragen we 

namens 200 middelgrote en kleinschalige zorgaanbieders aandacht in deze reactie. 

 

1. Hoewel betoogd wordt dat de administratieve lasten voor zorgaanbieders 

meevallen, zien wij op een aantal punten toch behoorlijk wat 

lastenverzwaringen. Zoals dat er meer informatie bij de Wtza-

vergunningsaanvraag moet worden aangeleverd. Uit ervaring weten we dat het 

CIBG ook niet in staat is om heel voortvarend deze aanvragen in behandeling te 

nemen. 

2. Daarnaast hebben wij er moeite mee dat een aantal belangrijke elementen nu 

niet in de Wibz (of Wmg) wordt uitgewerkt, maar dat dit op een later moment in 

een AMvB wordt neergelegd. Voor ons een relevant punt is dat nu nog 

onduidelijk is welke categorieën zorgaanbieders wél winst mogen uitkeren. Ook 

de voorwaarden die aan de winstuitkering worden gesteld zijn nu nog niet 

duidelijk. Hoewel we de nadere invulling per AMvB kunnen begrijpen, zouden 

wij het zeer op prijs stellen dat ook voor de uitwerking van voornoemde 

elementen een consultatie komt. 

3. De Governancecode Zorg, zoals ook in de MvT aangegeven, is een vorm van 

zelfregulering. Ook bij brancheverenigingen die niet verenigd zijn in de BoZ, 

  

  



 

geldt de toepassing van deze code vaak als lidmaatschapsverplichting. Wat is nu 

nog de relevantie van deze code met de komst van de Wibz, Wtza en 

aanpassing van de Wmg? 

4. Tevens bemerken wij in het wetsvoorstel de spanning die enerzijds geldt voor 

het willen openstaan voor ondernemerschap (veel tekorten in de zorg) en 

nieuwe innovatie (en dat vraagt vaak investeringen; ook van buitenaf) en 

anderzijds dat er niet verdient mag worden aan de zorg. 

 

Tot slot willen wij kenbaar maken dat wij openstaan voor overleg met het ministerie van 

VWS over het wetsvoorstel, de knelpunten en oplossingen hiervoor.   

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Hans Buijing 

Bestuurder Zorgthuisnl 

 

  


